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5. REDNA SEJA 
 
VPRAŠANJA, PRIPOMBE, POBUDE – Tomaž Bergant 
1. pohvalil je delo Vaškega odbora Spodnje Gorje.  
2. opravljen je bil ogled napak na odseku Javornik – Gorje v Spodnjih Gorjah. Ugotovljene so bile naslednje 
nepravilnosti:  
- pri KM 7.5 okoli jaška gladek asfalt (to se ponavlja vse do trgovine Mercator), 
- v bližini Fortune (začetek objekta, vhod za apartmaje) je nastala grbina, 
- križišče k / odcep Žnidarju je ponovno neravnina, 
- križišče k / odcep h Kunstlju je neporavnan jašek in grbina, 
- neporavnani jaški od Fortune do trgovine Mercator, 
- prehod za pešce v križišču za novo naselje (Spodnje Gorje iz Dov-a), 
- neupoštevanje pripombe g. Klemena Jana zaradi pritoka meteorne vode po cesti od Višelnice in tega 

odseka ter naprej po cesti mimo naslova, Spodnje Gorje 99 b; Meteorna voda teče naravnost v objekt 
Spodnje Gorje 213, zato ima tudi kupljene bariere, ki jih nastavlja ob večjem deževju (sedaj ko je bilo 
večje deževje, se je to še bolj opazilo). 

3. na odboru za gospodarstvo je bil podan predlog, da se vodi seznam odprtih točk in pobud. Tudi za 
občinski svet naj se uredi tak seznam.  
4. IEDC je petim občanom občine Bled ponudil brezplačno udeležbo na programu Young Managers 
Program – poletna šola za mlade menedžerje. Ga. Purgovi je napisal e-sporočilo, če se v ta program lahko 
vključi tudi Gorjance.



 

VPRAŠANJA, PRIPOMBE, POBUDE – Janez Jan 
1. prva seja vaškega odbora Višelnica. Na seji je bilo izpostavljeno sledeče: 
- požarni bazen potrebuje obnovo. Napolnjen je le do polovice, ker drugače spušča. 
- vaška cesta z Višelnice proti Spodnjim Gorjam je neasfaltirana in ob močnejšem dežju nastanejo 

ogromni jarki. Pozimi ceste ni mogoče služiti zaradi rastja na cesti, ki se pod težo snega upogne do tal. 
Predlagajo, da se vegetacija uredi in cesta asfaltira.  

- obnova škarp in podpornih zidov; škarpa oz. podporni zid med Višelnico 14 in 11, zemlja se že posipa. 
Podporni zidovi ob cesti ki vodi »za Pogvajnom« na Višelnico je ravno tako za obnovit. Ob enem bi se 
lahko izvedla razširitev ceste.  

- obnova vaških cest, kanalizacije in vodovoda v zgornjem delu vasi.  
- odvažanje odpadkov za stanovalce Višelnica 16, 17, 18 ni urejeno tako, kot bi morali biti. Vaščani 

morajo voziti kante do središča vasi.  
- zožena cesta med Višelnico 11 in 12. cesta ni prevozna za večja vozila. Vaščani zahtevajo ureditev tega 

zoženega dela ceste. Lastnik podpornega zidu Višelnica 12, se je pripravljen pogovarjati in sodelovati 
pri urejanju problema.  



 

VPRAŠANJA, PRIPOMBE, POBUDE – Matej Poklukar 
1. podal je predlog za izgradnjo peš in/ali kolesarske poti med Kočno in Poljanami. Poslal bo tudi pisno. 
 
ODGOVOR – ustni 
1. pobuda je bila že poslana na Direkcijo za infrastrukturo. Izven naselja je investitor Direkcija. Preverilo 
se bo, ali so pristopili k izdelavi idejne zasnove.  
 



 

VPRAŠANJA, PRIPOMBE, POBUDE – Janez Kolenc 
1. otroško igrišče v Krnici je potrebno bolj redno vzdrževati (redna košnja trave, odstranitev japonskega 
dresnika…), potrebno je popraviti vrata v igrišče. 
2. ureditev prometa v Krnici – krožna pot za Kunavcem; opazil je povečan promet. Nekako je potrebno 
urediti, da se promet usmeri iz vasi.  
3. prosi, da se postavijo klopce, ki so bile odstranjene ob začetku del na mostu.  
4. ob cesti proti Radovni je pesek, ki se ne sprime in se nanaša na cesto. Kakšen namen ima? 
 
ODGOVOR – ustni 
1. glede košnje bo potrebno soglasje lastnice.  
2. prometniki bodo pogledali in povedali, kaj je možno narediti v Krnici. 
3. klopca se bo postavila nazaj. 
4. upravljalca državne ceste se bo opozorilo, da zadevo ustrezno uredi.  
 

 
 



 

VPRAŠANJA, PRIPOMBE, POBUDE – Matjaž Slivnik 
1. pohvalil je delavce, ki so delali obzidje pri cerkvi.  
 
VPRAŠANJA, PRIPOMBE, POBUDE – Matjaž Zalokar 
1. obvestil je, da se bo sestal vaški odbor Podhom.  
2. obnova ceste v Podhomu poteka po planu in je v zaključni fazi. Koordinacija poteka enkrat na teden, 
takrat se rešijo vse težave.  
3. ali je projekt obnova infrastrukture mimo železnice v Podhomu že naročen oz. v delu? 
4. cesta v Gaberc; ali bo samo preplastitev ali bo projekt? 
 
ODGOVOR – ustni 
3. se bo pogledalo, v kateri fazi je projekt. 
4. cesta na Gaberc se bo samo preplastila. 
 



 

 
VPRAŠANJA, PRIPOMBE, POBUDE – Zdenka Repe 
1. pri Mercatorji v Spodnjih Gorjah je bila včasih tabla za oglaševanje. Kdaj bo postavljena nazaj? 
2. pohvalila delavce pri cerkvi in člane NOB, ki so uredili pokopališče pri cerkvi.  
 
ODGOVOR – ustni 
1. lastnik parcele se ne strinja več s postavitvijo table. Išče se nova lokacija.  



 

VPRAŠANJA, PRIPOMBE, POBUDE – Danijela Mandeljc 
1. ali je bila 2. izredna seja res potrebna, ali bi se lahko sklicala dopisna seja.  
2. veliko je govora o omejitvah hitrosti na 30 km/h v vaseh. Kaj se bo pa naredilo na državnih cestah, ki so 
v naseljih. Na teh cestah je hitrost dosti višja kot 30 km/h.  
3. zanimalo jo je, kdo je vabil na sejo vaškega odbora Spodnje Gorje, kje je bilo objavljeno? Ne ve, da je bil 
sklican vaški odbor.  
 
ODGOVOR – ustni 
1. župan je sklical dopisno sejo, saj je bilo potrebno pridobiti zgolj soglasje ravnatelju. Občinska uprava je 
dobila informacijo, da bi bila potrebna razprava. Dopisna seja ni bila sklepčna, zato je bilo potrebno v čim 
krajšem času sklicati izredno sejo.  
2. vsem je težko ustreči v popolni meri.  
3. vaški odbor bo opozorjen, da obvešča tako, da bodo vsi vaščani obveščeni.  
 



 

VPRAŠANJA, PRIPOMBE, POBUDE – Katarina Branc 
1. z vabilom za vaški odbor Spodnje Gorje se ni strinjala, saj je bilo »ozko« vabilo. Bila je presenečena glede 
tega in predsednik je bil o tem obveščen. Sejo oz. sklic seje bi lahko ponovil, pa je ni.   
 
VPRAŠANJA, PRIPOMBE, POBUDE – Bernarda Ferjan 
1. pohvalila izvedbo mostu čez Radovno v Krnici.  
 



 

VPRAŠANJA, PRIPOMBE, POBUDE – Tadeja Kvas Majer 
1. ali je že znan datum predstavitve idejne zasnove Gorjanskega doma? 
2. v proračunu sta predvidena razpis za štipendije in sofinanciranje prevozov obrokov iz doma dr. Janka 
Benedika. Ali sta odloka že pripravljena? 
3. projekt lokalna hrana; ali je predviden še kakšen termin za sestanek?  
4. strategija razvoja občine in posledično sprejema OPNja; kdaj se bodo pričele aktivnosti okrog tega? 
 
ODGOVOR – ustni 
1. predstavitev idejne zadeve Gorjanskega doma bo 13. 6. 2023 ob 17. uri. Javna predstavitev je že bila 
izvedena, zato bo predstavitev samo za svetnike.  
2. razpisa še nista pripravljena. Kar se tiče sofinanciranja prevozov obrokov iz doma dr. Janka Benedika se 
zadeva proučuje v smislu, kdo bodo upravičenci in na kakšen način se bo sofinanciralo. 
3. termin je predviden in projekt se bo nadaljeval.  
4. izvedeno je bilo evidenčno naročilo za izbiro izvajalca priprave strategije. Izvajalec je izbran, pogodba 
pa je bila podpisana. V pogodbi je določena dinamika oz. plan dela. Sam postopek glede sprejetja novega 
OPNja pa se sam postopek še ni začel. Pobude za spremembo namenske rabe zemljišč pa se že zbirajo.    
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